
Referat fra Cafestyregruppemøde 31.8.23

Deltagere: Vibeke Lange, Lisbeth Wilson, Lotte Pugholm, Vinie Hansen og Liv
Simonsen
Afbud: ingen

Dagsorden:
1. Valg af referent: Liv
2. Godkendelse af dagsorden: ok
3. Det videre arbejde med Hyldecafeen

1. Status på ansøgninger: der er indkommet 7 ansøgninger. Desværre var
ingen kvalificeret. Lotte har kontakt til mulig kandidat. Hvis aktuelt kan hun
starte til januar.

2. Evt genopslag: det blev ikke aktuelt.
3. Evt. anden organisering:

- Vi foreslår at cafeen kun er åben én gang om ugen, onsdag
- vi spiser kl 18
- Det skal være med tilmelding og betaling før fællesspisning.
- Derudover vil vi forsøge at tage regnskab og udlejning af beboerhuset ud
af stillingen, det betyder nedsættelse af det ugentlige timetal.
- Passerlisten bliver delt i to funktioner, én passer hjælper i køkkenet, én
passer sørger for klargøring, opdækning mm.
- Der vil ikke være behov for en passer til kassen, da betaling sker i
forbindelse med tilmelding. Kun til betaling for drikkevarer.
-Vibeke vil besøge ´Gadehjørnet´cafe i andet boligområde, for inspiration.

4. Beboermøde den 20 september: Vinie laver en beskrivelse til beboermødet
om den nye organisering og åbningstid.

5. Indvielse af beboerhuset den 4. November:
-Børneunderholdning, Lotte foreslår Signe-show med to bugtalerdukker. Vi
laver aftale.
-Kagekonkurrence, kl. 15 vil der være kaffe/te og kage fra kagekonurrencen.
-Fællesspisning, her køber vi mad udefra. Det er med tilmelding og
betaling/børn gratis.

6. Punkter til kommende møder:
- Planlægning af indvielse af det nye beboerhus

- Rabat på priser for unge og familier

7. Næste møde den 19/9


